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 COMPANY INFORMATION

	声明
Declaration
我公司承诺对以下所有信息的真实性负责，并愿意提供相关文件。
We hereby promise to be responsible for the authenticity of the information， and willing to provide related documents for proof.

	公司名称
Company Name
	

	公司地址
Company Address
	

	申请代理区域
Application Territory
	
	申请日期
Application Date
	

	总部注册地
Corporate Headquarters Location
	
	注册资金
Registered Capital
	

	成立日期 
Date of Incorporation
	
	员工数量
Number of employees
	

	分支机构
Branch Offices beyond headquarters location
	
	年营业额
Annual Sales Volume
	

	法人代表
Corporate Legal Representative
	
	联系方式
Contact Information
	

	联系人
Contact Person
	
	联系方式
Contact Information
	

	公司与航空集团、海航货运，香港货航， 香港航空等是否有其它业务往来、相互投资关系
Whether the company has other business contacts and mutual investment relations with HNA Group ，HNA Cargo, RH, or HX etc
	□是   □否
□Yes  □No   
如是，请注明(if YES,pls specify)：

	公司内部高管及骨干员工是否原来有就职过海航/香港货航/香港航空
Whether the company's internal executives and key employees ever worked for HNA/RH/HX before.
	□是   □否
□Yes  □No
如是，请注明(if YES,pls specify)：

	是否具备 IATA 书面认可的GSA/GSSA/CSA资格或属地国家机构书面认可的GSA/GSSA/CSA资格
Whether the company has the GSA/GSSA/CSA qualification endorsed in writing by IATA or the GSA/GSSA/CSA qualification endorsed in writing by a territorial national agency.
	□是   □否
□Yes   □No

	是否具备危险品运输资质
Whether qualified to transport dangerous goods.   
	□是    □否
□Yes   □No

	是否具备经营许可证（须附经营许可证复印件）
Whether have business license (Please attach the copy of business license).
	□是    □否
□Yes   □No

	经营情况是否良好
Whether the business situation is good.
	□是    □否
□Yes   □No

	是否已加入CASS系统
Whether join the CASS settlement system.
	□是    □否
□Yes   □No

	双方是否初次合作
Whether the two parties cooperate for the first time.
	□双方首次合作，但对方以前从事过同类工作，且对方商誉及经营情况良好。
□双方首次合作，对方以前也未从事过同种工作，但经我方经办人了解，对方设备及人员有能力保障本合同的实施。
□否
□Have you partnered with Hainan Airlines previously? Is your company experienced in the air cargo industry?
□Is your company new to the air cargo industry and have the training and ability to perform the requirements of the agreement?
□No

	是否代理其它航空公司到中国/亚洲的货运业务
Whether being the GSA/GSSA/CSA of other Airlines Company.
	□是,请列明相应航空公司及航线
□否
□Yes, please list the airlines and routes
□No

	是否有固定的办公场所和设备
Whether the company has fixed office space and equipment.
	□是    □否
□Yes   □No

	是否具备销售货运产品的设备设施
Whether the company has the equipment and facilities to sell freight products.
	□是    □否
□Yes   □No

	是否有查询网站
Whether the company has track and trace website.
	□是    □否
□Yes   □No

	是否有卡车等联运渠道
Whether the company has truck and other combined transportation channels.
	□是    □否
□Yes   □No

	是否有数量8人以上的稳定的从业员工
Whether the company has at least 8 stable number of employees.
	□是    □否
□Yes   □No

	从业人员是否具有相当的业务水平
Whether the employees have the corresponding level of professional skills.
	□是    □否
□Yes   □No











